
SAMMANTRÄDESPROTOKOLL
Kommunfullmäktige
Sammanträdesdatum
2021-12-08    

Plats och tid Matsalen för KF pres, teams övriga kl. 17:00-21:15

Ledamöter Peter Hemlin (M) (ordförande) (Ledamot)
Otto Andreasson (S) (vice ordförande) (Dagens ordförande)
Monika Svensson (SD) (2:e vice ordförande)
Peter Rosholm (S)
Emma Isfeldt (S)
Lars-Erik Olsson (S)
Helena Thelin (S)
Ulf Rapp (S)
Carina Svensson (S)
Tomas Ridell (V) §§180-188
Caroline Nordengrip (SD)
Daniel Persson (SD)
Caroline Frodin (SD)
Lisette Vermeulen (SD)
Ingridh Anderén (M)
Sverre Fredriksson (M)
Tomas Andersson (M)
Michael Plogell (FR)
Mathias Carlzon (-)
Stefan Larsson (FR)
Sandra Lindholm (C)
Fredrik Olofsson (C)
Roland Andersson (C)
Patrik Karlsson (KD)
Hannu Sutinen (L)
Barbro Ridell (V) §§177-178 ersätter Tomas Ridell (V)
Rose-Marie Grune (MP)  ersätter Sassi Wemmer (MP)
Fredrik Lind (SD)  ersätter Peter Hellberg (SD)
Fredrik Drugge (M)  ersätter Göran Augustsson (M)
Kenneth Johansson (FR)  ersätter Carl Pålsson (FR)
Jesper Berens (FR)  ersätter Mattias Tellander (FR)
Rune Kennborn (KD)  ersätter Eivor Carlsson (KD)

Ersättare Barbro Orrestrand (S)
Christina Hein (S)
Maja Rosholm (S)
Mattias Ekenberg (MP)
Andreas Nordengrip (SD)
Ulf Lundin (M)
Elving Johansson (C)
Krister Schwartz (KD)

Övriga närvarande Suzanna Bengtsson (Kommunsekreterare)
Monica Holmgren (Kommunchef)
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL
Kommunfullmäktige
Sammanträdesdatum
2021-12-08                    

Justerandes sign Utdragsbestyrkande

Utses att justera Tomas Andersson (M)
Rose-Marie Grune (MP)

Justeringens plats och 
tid

Digital signering ,  2021-12-14   16:30

Paragrafer §§177-188

Sekreterare
Suzanna Bengtsson

Ordförande       
Otto Andreasson (S)

Underskrifter

Justerande       
Tomas Andersson (M) Rose-Marie Grune (MP)

ANSLAGSBEVIS Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag på 
kommunens digitala anslagstavla 2021-12-15. Anslaget tas ner 2022-
01-06. Protokollet förvaras i kommunhuset.
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Innehållsförteckning
§177 Förändring av ärendelistan
§178 Meddelanden
§179 Beslut om antagande av översiktsplan (ÖP) för Bollebygds kommun
§180 Revidering av avfallsföreskrifter för Bollebygds kommun
§181 Revidering av renhållningstaxa i Bollebygds kommun
§182 Antagande av ny regional avfallsplan 2021-2030
§183 Uppföljningsrapport oktober 2021 för Bollebygds kommun
§184 Inkommet medborgarförslag: Medborgarförslag om inrättande av slöseriombudsman
§185 Kompletteringsval av suppleant i Gryaab AB
§186 Befrielse från uppdrag, och kompletteringsval av ersättare (L) i socialnämnden
§187 Fråga (S) till kommunstyrelsens ordförande om julklappar till personal
§188 Julhälsning
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§177

Förändring av ärendelistan

Ärendet
Dagens sammanträde
Ordföranden meddelar att punkt 9 - Motion (MP) om kommunens budgethantering - dras ut från 
dagens ärendelista och återkommer till nästa fullmäktigemöte. 
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§178

Meddelanden

Anmälningar
 KS2021/2-61  SÄRF direktionsprotokoll 2021-10-22
 KS2021/2-62  Vindkraftsföretag skadeståndsskyldigt
 KS2021/2-63  SÄRF direktionsprotokoll 2021-11-04, signed
 SBN2019/9-4  §218 SBN Svar på medborgarförslag om en ny lekplats i Erikstorp-

Bergadalen
 SBN2019/314-4  §219 SBN Svar på medborgarförslag om lekpark i Tubbared
 SBN2020/265-4  §220 SBN Svar på medborgarförslag om utegym i Erikstorp
 KS2021/2-65  Protokoll Sjuhärads samordningsförbunds 20211124
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§179 KS2020/24

Beslut om antagande av översiktsplan (ÖP) för Bollebygds kommun 

Beslut
Kommunfullmäktige återremitterar ärendet med följande motivering: Återremiss av ärendet, 
antagandet av översiktsplan för Bollebygds kommun, med uppdrag till kommunstyrelsen att 
omarbeta förslaget så att området Västra Forsa arbetas in i översiktsplanen samt att 
kommunstyrelsen säkerställer att samtliga politiska partier beretts möjlighet att medverka i 
framtagandet av översiktsplanen.
 
Översiktsplanen pekar ut ett antal frilufts-/ idrottsområden. Man pekar ut TG1 
Elljusspårsområdet i Olsfors, TG2 Skolskogen i Olsfors, TG3 Idrottsanläggningen i Töllsjö. Vad 
man glömmer är friluftsområdet/idrottsområdet i Brandshed med både närhet till vandringsled, 
elljusspår, fotbollsplaner och golfbana. Detta ska anges som TG4 och pekas ut som det frilufts-
/rekreations-/ idrottsområde det är. När det gäller Bollekollen ska det pekas ut som ett frilufts-
/rekreations-/ idrottsområde vilket det är idag. Bollebygds kommun har uttryckt att man ser en 
tunnel som enda alternativet för järnvägen och därmed peka ut Bollekollen som TG5.

Ärendet
Alla kommuner ska enligt plan- och bygglagen ha en aktuell översiktsplan som omfattar 
hela kommunens yta. Översiktsplaneringen styrs i huvudsak av plan- och bygglagen och 
miljöbalken. Planen är inte rättsligt bindande, men ger en viktig vägledning och tas fram i 
en planeringsprocess som garanterar insyn i processen. Kommunfullmäktige ska, enligt plan- och 
bygglagen, ta ställning till översiktsplanens aktualitet minst en gång per mandatperiod. 
Kommunstyrelsen gav dåvarande samhällsbyggnadsavdelningen i uppdrag att ta fram en ny 
översiktsplan för Bollebygds kommun i november 2012. Arbetet med att ta fram en ny 
översiktsplan har påbörjats i två omgångar, 2012 respektive 2014. Under 2016 återupptogs 
arbetet med översiktsplanen och en aktualitetsförklaring togs fram 2017. Nuvarande arbetsgrupp 
och styrgrupp började sitt arbete våren 2020 och beräknas vara klart i slutet av 2021. Arbetet 
genomförs med konsultstöd samt personal på samhällsbyggnadsförvaltningen.
 
Arbetet sker digitalt och antagandehandlingen finns endast att tillgå på nätet via länkar på 
hemsidan. Två olika tidiga dialoger har hållits innan samrådet för att samla in synpunkter till 
samrådshandlingen. Syftet med samrådet var att få fram ett så bra beslutsunderlag som möjligt 
och att ge möjlighet till insyn och påverkan. Inför samrådet genomfördes ett avgränsningssamråd 
för miljökonsekvensbeskrivningen med Länsstyrelsen. Miljökonsekvensbeskrivningen ska 
redovisa en bedömning av den påverkan på miljön som planens genomförande kan få.
 
Kommunstyrelsen beslutade i oktober 2020 att sända förslaget till ny översiktsplan på samråd. 
Samrådet pågick under tiden 9 nov 2020 - 31 jan 2021. Inkomna synpunkter finns nedkortade 
och sammanställda i en samrådsredogörelse, som är en sammanställning av de synpunkterna som 
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kommit in i samrådet samt kommunens svar. Planförslaget samråds med kommuninvånarna, 
länsstyrelsen, regionen och berörda kommuner. På grund av rådande pandemi genomfördes 
endast ett av de planerade offentliga mötena. Därför togs ett beslut att utöver kungörelse i 
tidningar även skicka ut ett brev med inbjudan att lämna synpunkter till samtliga hushåll i 
kommunen. På grund av det stora antalet synpunkter som kom in genom tillvägagångssättet så 
har synpunkterna behövt kortas ner och delas in i kategorier för att det ska gå att få en överblick i 
redogörelsen. Synpunkterna finns även att tillgå i sin helhet. 
Flera av de som lämnat synpunkter kom med konkreta förslag som bidrog till att göra 
granskningshandlingen bättre. Kommunstyrelsen beslutade i maj 2021 att godkänna 
samrådsredogörelsen som sin egen och skicka översiktsplanen för utställning. Utställningen 
pågick 10 juni 2021- 31 augusti 2021. De nyinkomna synpunkterna redovisas i ett 
utställningsutlåtande. Utställningsutlåtandet är en sammanställning av de inkomna synpunkterna 
som kommit in i utställningen samt kommunens svar. Synpunkterna finns även att tillgå i sin 
helhet.
 
Planen skickas nu till kommunfullmäktige för antagande. Underlaget till översiktsplanen bygger 
på dialogarbetet som är gjort, kommunens eget planeringsunderlag samt underlag med t.ex. 
riksintressen och statliga intressen. För att hålla underlaget och arbetet aktuellt har 
planhandläggningen skett digitalt och därför föreslås även att kommunstyrelsens arbetsutskott får 
mandat att fatta beslut om uppdateringar och revideringar av översiktsplanen. Revideringarna 
som avses kan t.ex. vara förändringar eller förtydligande av planeringsunderlag som inte ändrar 
inriktningen på översiktsplanen. Vid stora förändringar av översiktsplanen t.ex. med förändringar 
av de föreslagna bebyggelseinriktningen ska översiktsplanen skickas ut för att samla in synpunkter 
från myndigheter och allmänheten och de ska redovisas inför politiska beslut om förändring i 
planen. 
 
Nuvarande lagstiftning betonar att översiktsplanen ska hållas aktuell. Senast två år efter ett 
ordinarie val, med början efter valet 2022, ska kommunen ha tagit fram en planeringsstrategi där 
kommunen bland annat redogöra för översiktsplanens aktualitet, men också hur kommunen 
tänker fortsätta arbeta med översiktsplaneringen. Istället för en planeringsstrategi kan kommunen 
anta en ny översiktsplan. Ett sätt att hålla planen aktuell är att ändra den för ett delområde där 
planeringsbehoven är störst, eller göra ett tillägg för en fråga som saknas eller inte är tillräckligt 
behandlad. På så sätt hålls planen aktuell genom en rullande planeringsprocess, där uppföljningen 
av hur väl den håller leder till successiva ändringar. Översiktsplanen är inte juridiskt bindande, 
kommunen kan frångå sina rekommendationer i översiktsplanen, men den är ett viktigt verktyg 
för att visa andra myndigheter och allmänheten vilket tillgängligt underlag som finns samt 
kommunens viljeinriktning kring kommunens fysiska miljö. 

Förslag till beslut
Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige
Kommunstyrelsen godkänner utställningsutlåtandet som sitt eget och skickar översiktsplan 2021 
(2021-10-25) till kommunfullmäktige för beslut om antagande. När beslutet att anta 
översiktsplanen vunnit laga kraft upphör översiktsplan 2002, antagen av kommunfullmäktige 
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2002-02-07, § 5, att gälla. Kommunfullmäktige delegerar till kommunstyrelsens arbetsutskott att 
godkänna framtida revideringar av ej principiell vikt av översiktsplan 2021. Samråd och dialog ska 
ske med samhällsbyggnadsnämndens presidium innan godkännandet.
 
Kommunstyrelsens förslag bifalls av Michael Plogell (FR), Fredrik Olofsson (C), Roland 
Andersson (C), Jesper Berens (FR), Hannu Sutinen (L) och Sandra Lindholm (C). 
 
Ledamöternas förslag till beslut
Sverre Fredriksson (M) föreslår, med instämmande av Rune Kennborn (KD), Daniel Persson 
(SD) och Peter Hemlin (M), följande: Moderaterna yrkar på återremiss av ärendet, antagandet av 
översiktsplan för Bollebygds kommun, med uppdrag till kommunstyrelsen att omarbeta förslaget 
så att området Västra Forsa arbetas in i översiktsplanen samt att kommunstyrelsen säkerställer att 
samtliga politiska partier beretts möjlighet att medverka i framtagandet av översiktsplanen.
 
Mathias Carlzon (-) föreslår följande: Översiktsplanen pekar ut ett antal frilufts-/ idrottsområden. 
Man pekar ut TG1 Elljusspårsområdet i Olsfors, TG2 Skolskogen i Olsfors, TG3 
Idrottsanläggningen i Töllsjö. Vad man glömmer är friluftsområdet/idrottsområdet i Brandshed 
med både närhet till vandringsled, elljusspår, fotbollsplaner och golfbana. Detta anser jag 
ska anges som TG4 och pekas ut som det frilufts-/rekreations-/idrottsområde det är. När det 
gäller Bollekollen anser jag också att det ska pekas ut som ett frilufts-/rekreations-/ 
idrottsområde vilket det är idag. Bollebygds kommun har uttryckt att vi ser en tunnel som enda 
alternativet för järnvägen och jag tycker att vi ska förutsätta detta och därmed peka ut Bollekollen 
som det område det är. Jag vill att Bollekollen pekas ut som TG5.
 
Beslutsgång 1
Ordföranden konstaterar att det finns två förslag om återremiss, samt kommunstyrelsens förslag 
om antagande av översiktsplan. Ordföranden frågar först om ärendet ska avgöras på dagens 
sammanträde eller återremitteras (utifrån Sverre Fredrikssons (M) m.fl. förslag) och finner att 
kommunfullmäktige beslutar att ärendet ska avgöras på dagens sammanträde. Omröstning begärs 
och ska genomföras. Följande beslutsgång godkänns vid omröstningen:
Ja-röst för ärendet avgörande på dagens sammanträde.
Nej-röst för återremiss.
 
Omröstningsresultat
Med 14 nej-röster mot 8 ja-röster beslutar kommunfullmäktige att återremittera ärendet. 8 
ledamöter avstår från att rösta. En plats står tom. Omröstningslista finns i anslutning till 
paragrafen i protokollet.
 
Beslutsgång 2
Ordföranden frågar om punkterna i Mathias Carlzons (-) återremissförslag bifalls eller avslås och 
finner att kommunfullmäktige bifaller förslaget.
 
Deltar inte i beslut
Otto Andreasson (S), Emma Isfeldt (S), Peter Rosholm (S), Lars-Erik Olsson (S), Helena Thelin 
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(S), Ulf Rapp (S), Carina Svensson (S), Rose-Marie Grune (MP) och Sandra Lindholm 
(C) meddelar att de inte deltar i kommunfullmäktiges beslut. 

Beslutsunderlag
 §190 KS Beslut om antagande av översiktsplan (ÖP) för Bollebygds kommun
 Utställningsutlåtande ÖP Bollebygd
 Beslut om antagande av översiktsplan, tjs

Skickas till
Samhällshällsbyggnadsnämnden (för kännedom), planchef, kommunstyrelsen
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Voteringslista 

Mötesdatum
Kommunfullmäktige 2021-12-08

Voteringslista: §179
Ärende: Beslut om antagande av översiktsplan (ÖP) för Bollebygds kommun,  KS2020/24

Voteringslist(or)
Återremiss eller avgöras på dagens sammanträde

Ledamot Ja Nej Avstår
Peter Hemlin (M), ordförande X

Otto Andreasson (S), vice ordförande X

Monika Svensson (SD), 2:e vice ordförande X

Peter Rosholm (S), ledamot X

Emma Isfeldt (S), ledamot X

Lars-Erik Olsson (S), ledamot X

Helena Thelin (S), ledamot X

Ulf Rapp (S), ledamot X

Carina Svensson (S), ledamot X

Caroline Nordengrip (SD), ledamot X

Daniel Persson (SD), ledamot X

Caroline Frodin (SD), ledamot X

Lisette Vermeulen (SD), ledamot X

Ingridh Anderén (M), ledamot X

Sverre Fredriksson (M), ledamot X

Tomas Andersson (M), ledamot X

Michael Plogell (FR), ledamot X

Mathias Carlzon (-), ledamot X

Stefan Larsson (FR), ledamot X

Sandra Lindholm (C), ledamot X

Fredrik Olofsson (C), ledamot X

Roland Andersson (C), ledamot X

Patrik Karlsson (KD), ledamot X

Hannu Sutinen (L), ledamot X

Rose-Marie Grune (MP), ersättare X

Fredrik Lind (SD), ersättare X

Fredrik Drugge (M), ersättare X

Kenneth Johansson (FR), ersättare X

Jesper Berens (FR), ersättare X

Rune Kennborn (KD), ersättare X

Resultat 8 14 8
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§180 KS2021/252

Revidering av avfallsföreskrifter för Bollebygds kommun 

Beslut
Kommunfullmäktige antar upprättat förslag på avfallsföreskrifter. De nya avfallsföreskrifterna 
träder i kraft 1 januari 2022.
 
Tidigare antagen renhållningsordning, beslutad 1997-10-16, dnr 97/100, upphör att gälla i sin 
helhet per den 31 december 2021.

Ärendet
Enligt miljöbalkens 15 kap §41 är varje kommun skyldig att upprätta en 
renhållningsordning, bestående av en avfallsplan samt avfallsföreskrifter. De gällande 
avfallsföreskrifterna är beslutade 1997 och är i stort behov av att skrivas om. Under året så har 
nya avfallsföreskrifter arbetats fram ihop med teknisk konsult och deltagare från olika avdelningar 
och entreprenörer. Som grund för hur vi har tänkt när vi har tagit fram de nya föreskrifterna har 
vi haft: Det sätt vi hanterar avfallet idag, den nya avfallsplanen samt den nya
avfallstaxan som vi arbetat med parallellt med de nya föreskrifterna. De nya föreskrifterna har 
varit på remiss hos Bollebo, bygg- och miljöavdelningen, fastighetsavdelningen samt 
planavdelningen. Avfallsföreskrifterna ha även varit utställda för allmänheten att se och komma 
med synpunkter på. Inga synpunkter från allmänheten har inkommit.
 
När man skriver taxan så är det en förutsättning att det finns föreskrifter att luta sig emot för 
att få skriva taxorna. För att kunna skriva om avfallstaxan från grunden på rätt sätt och då kunna 
få in pengar för att täcka kollektivets totala kostnader så måste det finnas bra föreskrifter att 
utgå ifrån.
 
Samhällsbyggnadsnämnden har behandlat ärendet på sammanträde 2021-11-15, § 204, och 
föreslår till kommunfullmäktige att anta upprättat förslag på avfallsföreskrifter. De nya 
avfallsföreskrifterna träder i kraft 1 januari 2022. Under förutsättning att kommunfullmäktige 
antar nya avfallsföreskrifter såväl som ny avfallsplan att gälla från 1 januari 2022, upphör tidigare 
antagen renhållningsordning beslutad 1997-10-16, dnr 97/100, att gälla i sin helhet per den 31 
december 2021. 

Förslag till beslut
Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige
Kommunfullmäktige bifaller samhällsbyggnadsnämndens förslag; Kommunfullmäktige antar 
upprättat förslag på avfallsföreskrifter. De nya avfallsföreskrifterna träder i kraft 1 januari 2022.
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Under förutsättning att kommunfullmäktige antar nya avfallsföreskrifter såväl som ny 
avfallsplan att gälla från 1 januari 2022, upphör tidigare antagen renhållningsordning beslutad 
1997-10-16, dnr 97/100, att gälla i sin helhet per den 31 december 2021.
 
Beslutsgång
Ordföranden frågar om förslag till beslut kan antas och finner att så sker. 

 

Beslutsunderlag
 §191 KS Revidering av avfallsföreskrifter för Bollebygds kommun
 Protokollsutdrag SBN, § 204
 Förslag till nya avfallsföreskrifter för Bollebygds kommun
 Renhållningsordning, nu gällande

Skickas till
Samhällsbyggnadsnämnden
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§181 KS2021/275

Revidering av renhållningstaxa i Bollebygds kommun 

Beslut
Kommunfullmäktige antar upprättat förslag på renhållningstaxa. Den nya renhållningstaxan 
träder i kraft 1 januari 2022 och ersätter tidigare antagen taxa 2020-12-09, § 160.

Ärendet
Renhållningstaxan ska täcka verksamhetens kostnader och verksamheten ska över tid gå plus 
minus noll. Renhållningstaxan höjdes 2021-01-01 men har trots denna höjning inte kunnat täcka 
de kostnader som verksamheten genererat. Förslaget är att taxan höjs med 4% undantaget 
kostnaden för företagare att besöka ÅVC då den taxan justerades förra året.
 
Samhällsbyggnadsnämnden har behandlat ärendet på sammanträde 2021-10-18, § 177, 
och föreslår att kommunfullmäktige antar upprättat förslag på renhållningstaxa. Den nya 
renhållningstaxan träder i kraft 2022-01-01 och ersätter kommunfullmäktiges tidigare beslut om 
taxa, 2020-12-09, § 160. 

Förslag till beslut
Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige
Kommunfullmäktige bifaller samhällsbyggnadsnämndens förslag: Kommunfullmäktige antar 
upprättat förslag på renhållningstaxa. Den nya renhållningstaxan träder i kraft 1 januari 2022 och 
ersätter tidigare antagen taxa 2020-12-09, § 160.
 
Beslutsgång
Ordföranden frågar om förslag till beslut kan antas och finner att så sker. 

Beslutsunderlag
 §192 KS Revidering av renhållningstaxa i Bollebygds kommun
 §177 SBN Revidering av renhållningstaxa för Bollebygds kommun
 Förslag till ny taxa för Bollebygds kommun

Skickas till
Samhällsbyggnadsnämnden, ekonomiavdelningen
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§182 KS2021/35

Antagande av ny regional avfallsplan 2021-2030 

Beslut
Kommunfullmäktige antar den regionala avfallsplanen ”Mot en hållbar och cirkulär framtid” för 
perioden 2021-2030.

Ärendet
Kommunerna i Boråsregionen – Bollebygd, Borås, Herrljunga, Mark, Svenljunga, Tranemo, 
Ulricehamn och Vårgårda – samverkar kring att ta fram en gemensam avfallsplan för regionen. 
Avfallsplan ”Mot en hållbar och cirkulär framtid” för perioden 2021-2030 har arbetats fram 
under framförallt 2020 med hjälp av en projektgrupp bestående av en projektledare och en 
representant från varje kommun eller kommunalt avfalls- och energibolag. Förslaget var ute på 
remiss hos alla kommuner och gick därefter tillbaka till Boråsregionen för ytterligare 
handläggning. Remissvaren på har analyserats och inom valda delar arbetats in i det slutliga 
förslaget. Direktionen för Boråsregionen Sjuhärads kommunalförbund beslutade vid sitt 
sammanträde 2021-09-10 att rekommendera medlemskommunerna att anta den gemensamma 
avfallsplanen.

Förslag till beslut
Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige
Kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige antar den regionala avfallsplanen ”Mot en 
hållbar och cirkulär framtid” för perioden 2021-2030.
 
Beslutsgång
Ordföranden frågar om förslag till beslut kan antas och finner att så sker. 
 

Beslutsunderlag
 §193 KS Antagande av ny regional avfallsplan 2021-2030
 Protokollsutdrag § 55 210910 Gemensam avfallsplan
 Borasregionen Gemensam avfallsplan 2021-2030

Skickas till
Samhällsbyggnadsnämnden, Boråsregionen
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Kommunfullmäktige
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§183 KS2021/263

Uppföljningsrapport oktober 2021 för Bollebygds kommun 

Beslut
Kommunfullmäktige godkänner uppföljningsrapport oktober 2021 för Bollebygds kommun.

Ärendet
Det ekonomiska resultatet för helåret väntas bli ett överskott med 47,8 miljoner kronor (mnkr). 
Det är 43,2 mnkr bättre än det budgeterade resultatet på 4,6 mnkr. I resultatet ingår reavinster på 
10,1 mnkr. Den förra prognosen, per augusti, var 34,5 mnkr. Då ingick inga reavinster. 
Nämnderna prognosticerar ett överskott på sammanlagt 18,3 mnkr. Det är 3,6 mnkr bättre än 
prognosen per augusti. Ingen nämnd prognosticerar ett minusresultat. 
 
Skatteintäkterna och de generella statsbidragen bedöms överstiga budget med 11,0 mnkr. Det är 
samma prognos som per augusti. Sjukfrånvaron t.o.m. oktober var 8,4 procent, vilket är 0,7 
procentenheter lägre än föregående år.

Förslag till beslut
Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige
Kommunfullmäktige godkänner uppföljningsrapport oktober 2021 för Bollebygds kommun.
 
Beslutsgång
Ordföranden frågar om förslag till beslut kan antas och finner att så sker. 
 

Beslutsunderlag
 §196 KS Uppföljningsrapport oktober 2021 för Bollebygds kommun
 Uppföljningsrapport oktober 2021, Bollebygds kommun
 §199 SBN, oktoberrapport
 Uppföljningsrapport oktober 2021, samhällsbyggnadsnämnden
 §118 Beslut SN Uppföljningsrapport inklusive nyckeltal oktober 2021 för 

socialnämnden(SN2021125-3)
 Uppföljningsrapport oktober 2021 SN(SN2021125-2)
 §79 UN Uppföljningsrapport oktober 2021 UN(UN2021309-4)
 Uppföljningsrapport Oktober 2021 Utbildningsnämnden(UN2021309-5)
 § 195, KS oktoberrapport
 Uppföljningsrapport oktober 2021, kommunstyrelsen
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Skickas till
Ekonomiavdelningen
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§184 KS2021/280

Inkommet medborgarförslag: Medborgarförslag om inrättande av 
slöseriombudsman 

Beslut
Kommunfullmäktige överlämnar medborgarförslaget till kommunstyrelsen för handläggning och
beslut.

Ärendet
Gunnar Riegertz föreslår i medborgarförslag 2021-11-04 Bollebygds kommun tillsätter en 
”Slöseriombudsman” eller annan titel som ska ha i uppdrag att partioberoende och kritiskt 
ifrågasätta kommande projekt i kommunen och även gå igenom föregående projekt för att se 
vilka som ej var lyckade och hur man kan undvika att göra samma misstag igen och slösa med 
skattebetalarnas pengar.

Beslutsunderlag
 Medborgarförslag om inrättande av slöseriombudsman_Bortredigerad
 Medborgarförslag Slöseriombudsman_Bortredigerad
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§185 KS2017/69

Kompletteringsval av suppleant i Gryaab AB 

Beslut
Kommunfullmäktige utser Peter Hemlin (M) till ny suppleant i Gryaab AB.

Ärendet
Kommunfullmäktige beslutade på sammanträde 2021-11-11, § 175, att befria Charlotte Ljungblad 
(C) från uppdraget som suppleant i Gryaab AB, då Charlotte Ljungblad inkommit med en sådan 
begäran. Kommunfullmäktige gav valberedningen i uppdrag att föreslå en ny suppleant. 

Förslag till beslut
Valberedningens förslag till kommunfullmäktige
Kommunfullmäktige utser Peter Hemlin (M) till ny suppleant i Gryaab AB.
 
Valberedningens förslag bifalls av Roland Andersson (C). 
 
Beslutsgång
Ordföranden frågar om förslag till beslut kan antas och finner att så sker. 
 
 

Beslutsunderlag
 §3  Kompletteringsval av suppleant i Gryaab AB

Skickas till
Gryaab AB (info@gryaab.se), Peter Hemlin 
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§186 KS2019/13

Befrielse från uppdrag, och kompletteringsval av ersättare (L) i 
socialnämnden 

Beslut
Kommunfullmäktige befriar Cecilia Baggesen-Gyllunger (L) från sitt uppdrag som ersättare i 
socialnämnden.
 
Kommunfullmäktige utser Kerstin Sutinen (L) till ny ersättare i socialnämnden.

Ärendet
Cecilia Baggesen-Gyllunger (L) har i en skrivelse 2021-12-06 begärt att bli befriad från sitt 
uppdrag som ersättare i socialnämnden. Enligt 4 kap. 6 § kommunallagen ska 
kommunfullmäktige befria en förtroendevald från uppdraget när den förtroendevalde önskar 
avgå, om det inte finns särskilda skäl mot det.
 
Till ny ersättare i socialnämnden föreslås Kerstin Sutinen (L).

Förslag till beslut
Ordföranden frågar först om kommunfullmäktige befriar Cecilia Baggesen-Gyllunger (L) från 
uppdraget som ersättare i socialnämnden och finner att så sker. Ordföranden frågar därefter om 
Kerstin Sutinen (L) kan väljas till ny ersättare i socialnämnden och finner att så sker.

Beslutsunderlag
 Befrielse från uppdrag som ersättare (L) i socialnämnden_Bortredigerad

Skickas till
Cecilia Baggesen-Gyllunger, Kerstin Sutinen, HR-enheten (Diana Lindhage), 
förtroendemannaregistret (Tommy Andersson), socialnämnden
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§187 KS2021/304

Fråga (S) till kommunstyrelsens ordförande om julklappar till 
personal 

Beslut
Kommunfullmäktige beslutar att frågan är besvarad i och med svar från 
kommunstyrelsens ordförande.

Ärendet
Carina Svensson (S) har inkommit med en fråga 2021-12-02, ställd till kommunstyrelsens 
ordförande Michael Plogell (FR) om julklappar till personal. 
 
Kommunstyrelsens ordförande Michael Plogell (FR) besvarar frågan.

Beslutsunderlag
 Fråga (S) till kommunstyrelsens ordförande om julklappar till personal
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§188

Julhälsning

Ärendet
Dagens sammanträde
Dagens ordförande Otto Andreasson (S) avslutar årets sista kommunfullmäktigesammanträde 
med en önskan till alla om en god jul och ett gott nytt år.
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